
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 14. januar 2019

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AJ

Det var en forudsætning for processen om vandrådsarbejdet, at ændringer af beskyttel-

sen af vandløb først ville blive foretaget, når der lå en samlet vurdering af indberetninger-

ne fra vandrådene og kommunerne. Indberetningerne vedrørende udpegning af vandløb

som kunstige eller stærkt modificerede fra vandråd og kommuner er ikke vurderet endnu.

Vil ministeren redegøre for, hvorfor flere hundrede kilometer vandløb skal udgå af vand-

områdeplanerne, når den endelige vurdering af vandløbenes kvalitet endnu ikke er fær-

dig?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Rabjerg Madsen (S), Christian Poll (ALT),

Øjvind Vilsholm (EL), Ida Auken (RV) og Trine Torp (SF).

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
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